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Den 28.09.21 
Referat af SB-møde d. 10.06.21 
Tilstede: Pia, Connie, Fie, Jo, Kirstine, Villy, Marie, Natasja, Thomas og Karen  
Afbud: Mikkeline, Jesper S, Jesper W 
 

1. Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt  

 

2. Godkendelse af referat.  

Referat af mødet d. 30.08.21 er godkendt 

 

3. Meddelelser fra elevrådet 

Marie 7u er formand og Villy næstformand. På sidste elevrådsmøde blev der drøftet 
mulighed for en trivselsdag. Elevrådet har ikke brugt alle de trivselspenge, som 
skolen har modtaget. I juni havde elevrådet købt is til alle elever for nogle af 
pengene. Elevrådet har nedsat en ekspertgruppe til at finde ud af, hvad pengene skal 
bruges til.  

 

4. Drøftelse af konvertering af UUV til dobbeltvoksenressourcer dette skoleår samt 
forsøg med forenklet elevplaner 

SB synes det er en god ide at konvertere UUV til dobbeltvoksen. Skolen arbejder 
videre med processen. 

Skolen vil gerne forsøge at lave en forenklet elevplan, som tager udgangspunkt i 
f.eks målcirkel eller andet visuelt dokument. Lærerne vil til elevsamtalerne, som 
skolen afholder 2 gange årligt, tage udgangspunkt i dokumentet. SB synes det er en 
god ide. 

Bilag 1 

5. Hvordan skal skole og forældre samarbejde om inklusion 
Drøftelsen tog udgangspunkt i bilag 2. Hvis dokumentet skal sendes ud til alle 
forældre, skal eksempler beskrives mere uddybende og f.eks med henvisning til 
Trivselsplanen. 
Udarbejdelse af en beskrivelse af skolens forventninger til kontaktforældre, særligt, 
når der er noget, der bliver svært. 

Bilag 2 

6. Kort koordinering vedr. kontaktforældremødet d. 13.10 
Natasja, Thomas og Pia deltager.  
Pia sender skolens beskrivelse af kontaktforældrerollen til Natasja og Thomas. 
Natasja vil lave et oplæg til talepapir.  

 

7. 
Henvendelse til politikere  

SB sender et brev til Jesper Christensen vedr. skolens manglende håndværk og 
designlokale. 

Bilag 3 

8. Drøftelse af suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

Jesper S og Jesper W er trådt ud af SB. Pia undersøger om suppleant vil indtræde i 
bestyrelsen. Pia sender ud vedr. suppleringsvalg op til kontaktforældremødet.  
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9. Meddelelser 

Der er etableret et fodgængerfelt på Natalie Zahles vej.  

Den sidste prøve i EAT-boden påviste ingen forekomst af skimmelsvamp. Skolens 
EAT-medarbejdere overgår til EAT-køkken, så de ikke er ansat på skolen. EAT-
køkkenet går i gang med at rense maskiner i køkkenet. Så nu åbner EAT-boden snart. 

I 22 etableres en låge fra kirkegården til Natalie Zahles vej, ligesom der også 
etableres et fodgængerfelt på Tranehavegårdsvej ved Natalie Zahles vej.  

Bilag 4 

10. Evt.  

Drøftelse af kontrakt ved lån af PC. Skolen bruger ca. 70000 kr. om året på 
reparation af ødelagte PC’er og nye opladere.  

 

 
 
Referent: KB  
 
 
Næste SB-møde er onsdag d. 03.11.21 kl. 17-19. 
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